
 

 

J E G Y Z Ő K Ö N Y V 

 

 

Készült: Pétfürdő Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 2020. július 30-án 

               17.35 órai kezdettel megtartott nyilvános testületi ülésén 

 

 

Helye: Polgármesteri Hivatal emeleti tanácsterme 

 

 

Jelen vannak:  Horváth Éva     polgármester  

Miskolczi Ferenc       alpolgármester  

 

Béni Norbert    képviselő 

Dombi Norbert          képviselő  

Molnár Gyula László   képviselő 

Nagy Zsolt          képviselő 

Nagyné Szigeti Mária   képviselő  

    

   Szabóné Czifra Melinda   jegyző  

 

 

Meghívottak:  A Képviselő-testület Szervezeti és Működési Szabályzatáról szóló 

10/2015.(IV.30.) önkormányzati rendelet 13. § (4) bekezdésében 

foglaltak szerint.  

 

 

Megjelent: Sipos Szilvia pénzügyi csoportvezető 

     

 

A jegyzőkönyvet Negyela Beáta vezeti. 

 

 

Horváth Éva polgármester: Tisztelettel köszöntöm a képviselőket, a Hivatal munkatársait és 

a vendégeket. Megállapítom, hogy 6 képviselő és a polgármester, összesen 7 fő jelen van, az 

ülés határozatképes. Napirend előtt senki nem kért szót. Felsorolom a javasolt napirendet 

(felolvassa a meghívóban szereplő napirendi javaslatot).  

Sürgősséggel kiküldtünk még hat darab anyagot:  

- Béri-Balogh Ádám utca felújítása (79/2020.) 

- Magyar Falu Program „Óvodaépület felújítása” alprogramban való részvétel (78/2020.) 

Illetve önállói indítványként négy sürgősséggel jelzett, de nem indokolt előterjesztés került ki, 

amiről szavazni fogunk.  

- Önálló képviselői indítvány Béni Norbert, Molnár Gyula László és Nagyné Szigeti Mária 

képviselő részéről: 1629 helyrajzi számú árok (félig nyílt, félig fedett) tisztítása (74/2020.) 

- Önálló képviselői indítvány Béni Norbert, Molnár Gyula László és Nagyné Szigeti Mária 

képviselő részéről: Akácfa utca – Temető utca kereszteződésében található forgalmi tükör 

bővítése (75/2020.) 
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- Önálló képviselői indítvány Béni Norbert, Molnár Gyula László és Nagyné Szigeti Mária 

képviselő részéről: Bokorsor megszüntetése (76/2020.) 

- Önálló képviselői indítvány Béni Norbert, Molnár Gyula László és Nagyné Szigeti Mária 

képviselő részéről: Tó körüli nyilvános WC (77/2020.) 

A napirenddel kapcsolatban tartalmilag van-e valakinek észrevétele?  

 

Horváth Éva polgármester: Sürgősséggel kértem napirendre venni a Béri-Balogh Ádám utca 

felújítása tárgyú előterjesztést. Aki egyetért azzal, hogy a „Béri-Balogh Ádám utca felújítása” 

tárgyú előterjesztést napirendre vegyük, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 7 igen, egyhangú szavazattal napirendre vette a „Béri-Balogh Ádám utca 

felújítása” tárgyú előterjesztést. 

 

Horváth Éva polgármester: Sürgősséggel kértem napirendre venni a Magyar Falu Program 

„Óvodaépület felújítása” alprogramban való részvételt. Aki egyetért azzal, hogy a „Magyar 

Falu Program „Óvodaépület felújítása” alprogramban való részvétel” tárgyú előterjesztést 

napirendre vegyük, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 7 igen, egyhangú szavazattal napirendre vette a „Magyar Falu Program 

„Óvodaépület felújítása” alprogramban való részvétel” tárgyú előterjesztést. 

 

Horváth Éva polgármester: Az ároktisztítást nem javasolom napirendre venni. Aki egyetért 

azzal, hogy a „1629 helyrajzi számú árok (félig nyílt, félig fedett) tisztítása” tárgyú 

előterjesztést napirendre vegyük, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 4 igen, 1 nem szavazattal és 2 tartózkodás mellett napirendre vette a „1629 

helyrajzi számú árok (félig nyílt, félig fedett) tisztítása” tárgyú előterjesztést. 

 

Horváth Éva polgármester: Következő a tükör bővítés. Nem javasolom napirendre venni. Aki 

egyetért azzal, hogy a „Akácfa utca – Temető utca kereszteződésében található forgalmi tükör 

bővítése” tárgyú előterjesztést napirendre vegyük, kérem, szavazzon! 

 

Molnár Gyula László képviselő: Mindhárman visszavonjuk az indítványunkat.  

 

Horváth Éva polgármester: Aki egyetért azzal, hogy a „Bokorsor megszüntetése” tárgyú 

előterjesztést napirendre vegyük, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 5 igen, 1 nem szavazattal és 1 tartózkodás mellett napirendre vette a 

„Bokorsor megszüntetése” tárgyú előterjesztést. 

 

Horváth Éva polgármester: Aki egyetért azzal, hogy a „Tó körüli nyilvános WC” tárgyú 

előterjesztést napirendre vegyük, kérem, szavazzon! 

 

Molnár Gyula László képviselő: Mindhárman visszavonjuk az indítványunkat.  

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Egy apró megjegyzésem van, amit mondtam a Pénzügyi 

Bizottság ülésén, hogy gondolják meg az előterjesztők. Most polgármester asszony feltette 

szavazásra az ároktisztítást, amin megjelöltétek költséghelynek az általános tartalékot. Nem 

feltétlenül kell. Ha a Képviselő-testület elfogadja a határozati javaslatot és van a költséghelyen 
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annyi pénz, akkor nem feltétlenül érinti a költségvetést, de ha így marad, mint általános tartalék, 

akkor nem tárgyalhatjátok, mert a Pénzügyi Bizottság nem tárgyalta.  

 

Horváth Éva polgármester: Aki így a nyilvános ülés napirendjét elfogadja, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 6 igen szavazattal és 1 tartózkodás mellett elfogadta a következő 

napirendet: 

 

N a p i r e n d :  

 

1.) Az Önkormányzat 2020. évi költségvetési rendeletének 1. módosítása (72/2020.) 

2.) Pétfürdői Közösségi Ház és Könyvtár Alapító Okiratának módosítása (73/2020.) 

3.) Béri Balogh Ádám utca felújítása (79/2020.) 

4.) Magyar Falu Program „Óvodaépület felújítása” alprogramban való részvétel (78/2020.) 

5.) Önálló képviselői indítvány Béni Norbert, Molnár Gyula László és Nagyné Szigeti Mária 

képviselő részéről: 1629 helyrajzi számú árok (félig nyílt, félig fedett) tisztítása (74/2020.) 

6.) Önálló képviselői indítvány Béni Norbert, Molnár Gyula László és Nagyné Szigeti Mária 

képviselő részéről: Bokorsor megszüntetése (76/2020.) 

 

 

N a p i r e n d  t á r g y a l á s a : 

 

 

1.) Az Önkormányzat 2020. évi költségvetési rendeletének 1. módosítása  

(száma: 72/2020.) 

Előterjesztő: Horváth Éva polgármester 

 

 

Horváth Éva polgármester: A Bizottságok véleményét kérem.  

 

Dombi Norbert Humán Bizottság elnöke: A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a rendelet-tervezetet. 

 

Béni Norbert Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 7 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a rendelet-tervezetet. 

 

Nagy Zsolt Pénzügyi Bizottság elnöke: A Bizottság 4 igen, egyhangú szavazattal elfogadásra 

javasolja a rendelet-tervezetet. 

 

Horváth Éva polgármester: Kérdés? 

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Valamikor áprilisban polgármester asszony kiküldött egy 

kérdést a képviselőknek, hogy a félévi jutalom kifizetésre kerülhet-e a közalkalmazottaknak, 

köztisztviselőknek. Akkor abban maradtunk, hogy a költségvetés tárgyalásakor tudjuk 

eldönteni, hogy igen, vagy nem.  

 

Horváth Éva polgármester: Majd a féléves beszámoló után.  

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Jó, rendben. Szeptemberben? 
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Sipos Szilvia pénzügyi csoportvezető: Augusztusban.  

 

Horváth Éva polgármester: További kérdés? Nem volt.  

Aki az előterjesztett rendelet-tervezetet elfogadja, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 7 igen, egyhangú szavazattal megalkotta az alábbi rendeletet: 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

8/2020.(VIII.03.) RENDELETE: 

 

a Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának 2020. évi költségvetéséről 

szóló 2/2020. (III.02.) önkormányzati rendelet módosításáról 

 

(a rendelet a jegyzőkönyv mellékletét képezi) 

 

 

2.) Pétfürdői Közösségi Ház és Könyvtár Alapító Okiratának módosítása  

(száma: 73/2020.) 

Előterjesztő: Horváth Éva polgármester 

 

 

Horváth Éva polgármester: A Humán Bizottság véleményét kérem.  

 

Dombi Norbert Humán Bizottság elnöke: A Bizottság 3 igen, 1 nem szavazattal és 1 

tartózkodás mellett elfogadásra javasolja a határozati javaslatot. 

 

Horváth Éva polgármester: Kérdés? Nem volt.  

Aki elfogadja az előterjesztett határozati javaslatot, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 7 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA 

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

191/2020.(VII.30.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

I. Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete az 

államháztartásról szóló 2011. évi CXCV. törvény 8/A §-a szerinti alapítói 

jogkörében eljárva a Pétfürdői Közösségi Ház és Könyvtár – 

495/2016.(XI.24.) számú képviselő-testületi határozatra figyelemmel – 

2016. november hó 24-én kiadott, 252-21/2016. számú Alapító Okiratát az 

alábbiak szerint módosítja: 

1. Az alapító okirat 5.2. pont helyébe a következő rendelkezés lép: 

„5.2. A költségvetési szervnél alkalmazásban álló személyek 

jogviszonya: 

 

 
foglalkoztatási 

jogviszony 

jogviszonyt szabályozó 

jogszabály 

1 
munkavállaló A munka törvénykönyvéről 

szóló 2012. évi I. törvény 
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2 
egyéb foglalkoztatásra 

irányuló jogviszony 

A Polgári Törvénykönyvről 

szóló 2013. évi V. törvény” 

 

II. A Képviselő-testület  

a) felkéri és felhatalmazza a polgármestert, hogy az alapító 

képviseletében eljárva az e határozatnak megfelelő tartalmú „Módosító 

okirat”-ot és a módosításokkal egységes szerkezetbe foglalt „Alapító 

okirat”-ot kiadja.  

b) felhívja a jegyzőt, hogy az alapító okirat módosítás törzskönyvi 

nyilvántartáson történő átvezettetéséről gondoskodjon; 

 

Határidő  a.) az okiratok kiadására: azonnal 

                  b.) törzskönyvi bejegyzési kérelem megküldésre:  

                  2020. augusztus 6. 

Felelős     a.) pontra: Horváth Éva polgármester 

                 b.) pontra: Szabóné Czifra Melinda jegyző 

 

 

3.) Béri-Balogh Ádám utca felújítása (száma: 79/2020.) 

Előterjesztő: Horváth Éva polgármester 

 

 

Horváth Éva polgármester: A Pénzügyi Bizottság véleményét mondom. A Pénzügyi 

Bizottság úgy gondolta, hogy nem a teljes útszakasz felújítását támogatja, hanem kérjünk új 

árajánlatot a kivitelezőtől. Csak a karbantartásra szoruló 25-30 méteres teljes útszélességben 

történő szakasz felújítását javasolja. 

Hozzáteszem, hogy amennyiben belefér a karbantartási keretbe, akkor csináltatjuk, ha nem, 

akkor az augusztusi ülésen visszatérünk rá.  

 

Nagyné Szigeti Mária képviselő: Hárman adtuk be ezt az önálló indítványt a júniusi testületi 

ülésre, azt kértük, hogy a polgármester asszony kezdjen el valamit lépni, felmérni, hogy milyen 

lehetőségek vannak. Sürgősséggel kértük, hogy erről a mai ülésen kezdjünk el róla beszélni. 

Valóban megkerestél… (polgármester asszony közbeszól) 

 

Horváth Éva polgármester: Elnézést. Én kértem sürgősséggel, hogy a mai napon beszéljünk 

róla.  

 

Nagyné Szigeti Mária képviselő: Bocsánat, akkor Te kérted, hogy ma sürgősséggel beszéljünk 

róla. Megkerestél egy céget, aki megnézte és fogta a fejét és azt mondta, hogy ez nem egy kicsi 

munka. Azt szeretném hozzátenni, hogy annyira sürgős a dolog, hogy ez egy 1,5-2 éve húzódó 

dolog. Azóta az az útszakasz fel van gyűrődve, azóta nem történt semmi. Teljesen véletlenül 

márciusban arra jártunk és felfedeztük és hogy néz ez ki, és hogy ez így nem jó, valamit nagyon 

elrontottak. 1999-ben csinálta a Swietelsky ezt a részt. Azt gondolom, hogyha már 1,5 éve ott 

van az a kitüremkedés, illetve jóval régebb óta rossz az az útszakasz, akkor annyira nem sürgős 

most nekünk, hogy ne lehessen legalább három árajánlatból választani.  

 

Horváth Éva polgármester: Erre azt szeretném mondani, hogyha annyira feltűnően rossz 

állapotú volt, (szerintem van még Pétfürdőn karbantartandó kereszteződés) akkor ez miért nem 

került elő a költségvetés tárgyalásakor februárban.  

 



6 

 

Nagyné Szigeti Mária képviselő: Mert nem tudtunk róla.  

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: De tudtunk róla.  

 

Nagyné Szigeti Mária képviselő: Akkor meg elég szomorú, hogyha ti tudtatok róla és nem 

történt semmi. 

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Évekkel ezelőtt mindig előjött. A karbantartásra van egy 

összeg, abba van beletéve. Soha nem került sor a javításra. Legalább 3-4-5 éve bent van a listán.  

 

Nagyné Szigeti Mária képviselő: Én ezzel a problémával márciusban találkoztam, amikor az 

önkormányzat papírjait (járvánnyal kapcsolatosan) vittük ki a lakóknak. Autóval járok, és a 

Béri-Balogh Ádám utcát nem szoktam használni és úgy gondoltam, hogy ez nagyon nem jól 

van. Akkor adtuk be önálló indítványba, hogy valami kezdődjön el. Ezek szerint elkezdődött 

évek óta. Jelzés érkezett a lakóktól.  

 

Horváth Éva polgármester: Megvolt a karbantartási keretünk, csak mindig volt fontosabb 

karbantartandó útszakasz, amire elköltöttük a karbantartási keretet. 1999-ben a Swietelsky 

milyen munkát végzett, jó munkát végzett. A Béri-Balogh út volt az egyik legborzasztóbb 

állapotban lévő utca, ami teljes keresztmetszetében az összes közműépítésnél fel lett túrva. Az 

egyik felét újból megcsináltuk három év múlva, mert annyira süllyedt és megroskadt, nagyon 

furcsa az alépítménye.  

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Akkor lett betéve a fekvőrendőr. 

 

Nagyné Szigeti Mária képviselő: Amire azt mondtátok a múltkor, hogy nem fekvőrendőr, 

hanem csapadékvíz elvezető. 

 

Horváth Éva polgármester: Azért támogattam volna, hogy most megint az egész útszakasz 

pályaszerkezetét erősítsük meg, mert annyira konszolidálódott az altalaj, hogy már nem lesznek 

olyan mozgások. 21 év alatt megülepedett annyira, hogy nem fog ez előfordulni. 

Volt a Pénzügyi Bizottságnak egy javaslata, amit el tudok fogadni.  

Három árajánlat karbantartásnál nem kell. Az csak felhalmozás jellegű munkáknál kell. A 

három árajánlatot akkor is csak úgy tudom megcsinálni, ha ragaszkodtok hozzá, hogy fogadok 

egy tervezőt, aki csináljon egy semleges költségvetési kiírást. Úgy nem tudok árajánlatot kérni, 

hogy idehívok három kivitelezőt és mindegyik a saját maga szemszögéből ad egy árajánlatot. 

Egységes kiírási szöveget kell szétküldenem, ehhez tervező kell, mert a polgármesteri 

hivatalban erre nincs apparátus. Műszaki ember sincs, aki útépítésben jártas. 

 

Molnár Gyula László képviselő: Bizottsági üléseken is elmondtam, hogy valóban rossz ez az 

út, és meg kell csinálni. A probléma, hogy ez a C&R Kft. az a kft, aki Pétfürdőn a Liszt Ferenc 

utca kereszteződésben a felújítást csinálta, javította és még mindig nincs rendben. Nekem a 

céggel van problémám. A másik dolog, hogyha évekig ráért, akkor mindenképpen szeretném, 

ha lenne három kivitelezőtől ajánlat. Nem tudom támogatni ezt a céget, aki ilyen munkát csinált. 

Tudom, hogy gyorsan kell az utat megcsinálni, mert kifutunk a határidőből, de ezt a céget nem 

tudom támogatni. Próbáljunk bevonni három céget.  

 

Horváth Éva polgármester: Ez a cég négy éven keresztül bizonyított Pétfürdőn, az összes 

utolsó járdaprojektet ő csinálta. A lakótelepi járdaprojektet is ő csinálta. Senkinek semmi 
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kifogása nem volt ellene. 2017 óta dolgozik Pétfürdőn, a járdaprojekteket meg a Temető utat, 

mindent ő csinált. Most a piros festéssel gond van, az egy dolog.  

 

Molnár Gyula László képviselő: Nem csak nekem van ezzel problémám. Nem tudok megbízni 

ebben a cégben és nem is fogok.  

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Szavazzunk! Nem kell ezt tovább húzni. 

 

Horváth Éva polgármester: Aki egyetért a Pénzügyi Bizottság módosító javaslatával, hogy 

csak a felújítandó részre karbantartási jelleggel kérjek be árajánlatot, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 7 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA 

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

192/2020.(VII.30.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy 

határozott, hogy a Béri-Balogh Ádám utca érintett problémás szakaszát az 

út teljes szélességében karbantartás keretében megcsináltatja. 

 

Felkéri a polgármestert, hogy kérjen árajánlatot a karbantartási munka 

elvégzésére a C&R Közlekedésépítő Kft.-től.  

 

Határidő: 2020. augusztus 19. 

Felelős: Horváth Éva polgármester 

 

 

4.) Magyar Falu Program „Óvodaépület felújítása” alprogramban való részvétel  

(száma: 78/2020.) 

Előterjesztő: Horváth Éva polgármester 

 

 

Horváth Éva polgármester: A Pénzügyi Bizottság véleményét kérem.  

 

Nagy Zsolt Pénzügyi Bizottság elnöke: A Bizottság 4 igen, egyhangú szavazattal elfogadásra 

javasolja a határozati javaslatot. 

 

Nagyné Szigeti Mária képviselő: Végigolvastam, nagyon tetszik. Régóta szeretnénk, hogy 

megvalósuljon. Egy kérdésem van, hogy a beárazásnál miért a maximumra álltatok rá? 

 

Horváth Éva polgármester: Nem álltunk rá.  

 

Nagyné Szigeti Mária képviselő: A tervezés után jön, hogy mennyibe kerül. 

 

Horváth Éva polgármester: Nem adhatom be 50 millió forintra, ha nincsen árazott 

költségvetésem. Ha 52 millióra jön ki, akkor nem tudjuk beadni.  

További kérdés? Nem volt.  

Aki elfogadja az előterjesztett határozati javaslatot, kérem, szavazzon! 
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A Képviselő-testület 7 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA 

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

193/2020.(VII.30.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete pályázatot 

nyújt be a Magyar Falu Program keretében az MFP-OEF/2020 kódszámú 

„Óvodaépület felújítása” alprogramra. 

Igényelt támogatási összeg: maximum 50.000.000.- Ft 

Az Önkormányzat a támogatást az alábbi elvégzendő feladatra kéri: 

 

Kiírás 2.1.1. pontja: 

- Óvoda épületre telepítendő fotovoltaikus villamosenergia termelő 

rendszer (HMKE) 

Kiírás 2.1.2. pontja 

- Előkészítési tevékenység, megvalósításhoz kapcsolódó 

tevékenység (tervezés, statikai szakvélemény, műszaki ellenőrzés) 

 

A felsorolt feladatokat a Képviselő-testület az elnyert támogatásból 2020-

21-ben kívánja megvalósítani. 

Felhatalmazza a Polgármestert a pályázati kiírás szerinti árajánlatok 

bekérésére. 

Az előkészítő tevékenységek költségeinek fedezésére 650.000.- Ft-ot 

átcsoportosít az általános tartalékkeretből az Óvoda felhalmozási 

kiadásaiba. 

Felhatalmazza a Polgármestert a beérkezett árajánlatok alapján a pályázat 

benyújtására. 

Felkéri a Polgármestert, hogy a költségvetési rendelet módosításánál a 

határozatban foglaltakat vegye figyelembe. 

 

Határidő: a) Árajánlatok bekérésére: 2020. augusztus 5. 

       b) Pályázat beadására: 2020. szeptember 4. 

       c) Költségvetési rendelet módosítására: 2020. szeptember 24. 

Felelős: mindhárom pontért: Horváth Éva polgármester 

 

 

5.) Önálló képviselői indítvány Béni Norbert, Molnár Gyula László és Nagyné Szigeti 

Mária képviselő részéről: 1629 helyrajzi számú árok (félig nyílt, félig fedett) tisztítása 

(száma: 74/2020.) 

 

 

Horváth Éva polgármester: Amit leírtam, azt fenntartom. Visszautasítom azt a beadványt, 

hogy a lakossági beadványok nem lettek figyelembe véve. Idén is kaptunk egy nagyon udvarias 

levelet az egyik főérdekelt lakostól, akkor már el volt indítva a dolog. Tudomásul vette. Minden 

évben megcsináltuk. Minden évben nem csak az árkot tisztítottuk, hanem mellette a fű is nyírva 

van. Egy dolgot tudomásul kell venni, hogy nem csak önkormányzati terület van, hanem 

magánterület is. A lakosnak is kötelessége az árokpartig (ha már használja) lenyírni.  
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Azt ne kívánja senki, mert abból óriási balhé és vita lesz, hogy ezt a szakaszt, ha kimérjük és 

lerakjuk a kerítést, akkor mindenki nagyon el fog csodálkozni, hogy mekkora önkormányzati 

területet használ évtizedek óta.  

Mindenkinek az érdeke az, hogy amit tud, azt nyírja, kaszálja. Minden évben megszervezzük. 

Nem egyszerű az átzsilipezést megszervezni. A héten például nem tudtuk volna megcsinálni, 

mert áll az üzem. Rengeteg víz megy a Kaposiba, nem tudta volna befogadni a mi szakaszunkat. 

Július elején elkezdtük a szervezést és időben sikerült az átzsilipezést megcsinálni és 

kitakarítani a csatornát és ezt minden évben megcsináljuk.  

 

Molnár Gyula László képviselő: Arról szól a dolog, hogy hozzánk érkezett egy lakossági 

jelzés. A bizottsági ülésen megbeszéltük, hogy ez állandóan probléma. Az ott élő emberek, 

akiktől elvárnánk ezt a munkát, idős emberek. A lényeg, hogy automatikusan háromszor 

csináljuk meg egy évben. Nem tudom ez miért ördögtől való dolog. Speciális munkáról van 

szó. Speciális munkáról van szó, mert ahhoz, hogy ezt ki lehessen takarítani a Nitrogéntől 

engedélyt kell kérni, hogy a vizet levegyék, hogy ott tudjanak dolgozni az emberek, a Pétkomm 

dolgozói. Miért ördögtől való ez? Tavasszal, nyáron és ősszel kellene megcsinálni. 

 

Horváth Éva polgármester: Ősszel teljesen felesleges leengedni, átzsilipelni, mert ki van 

takarítva a meder. A meder felmegy egész a partoldal szélére, onnan lehet nyírni, ez megy év 

közben folyamatosan.  

 

Molnár Gyula László képviselő: Folyamatosan évközben megy a nyírás? 

 

Horváth Éva polgármester: Igen.  

 

Molnár Gyula László képviselő: Az előbb mondtad polgármester asszony, hogy egyszer egy 

évben. Most folyamatosan megy, vagy egyszer egy évben? 

 

Horváth Éva polgármester: Egyszer évente átzsilipeljük és kitakarítjuk az egész medert. Úgy, 

hogy még az iszap is ki van szedve belőle.   

 

Béni Norbert képviselő: A Pétkomm igazgatója is kint volt velünk, és pont ő kérte, hogy az 

átzsilipelés történjen meg, mert a patak túloldalát nem hajlandóak úgy nyírni, hogy a patakban 

víz van.  

 

Horváth Éva polgármester: Zsilipelni csak egyszer tudunk egy évben. Nem egy olcsó dolog 

ez a Nitrogénnek sem és nekünk sem. A patak túloldalát a lakók tudnák nyírni. 

 

Nagyné Szigeti Mária képviselő: Ott kerítés van. A kerítés és az árok közötti rész volt a csupa 

dzsumbuj.  

 

Molnár Gyula László képviselő: Ott voltunk Éva néni, segítséget kértek, azért mentünk ki. 

 

Horváth Éva polgármester: Mondjátok már meg, hogy melyik lakó kérte ezt a segítséget! 

 

Molnár Gyula László képviselő: Az összes lakó kérte. Az a hatalmas összeg, amiről 

beszélünk, 260 ezer forint.  
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Horváth Éva polgármester: Nem kell 260 ezer forint, mert ez a Pétkomm éves munkatervében 

benne van. Erre nem kell külön pénz. Ezt évente az átzsilipelésnél lerendezzük a 

Nitrogénművekkel, a többit pedig csinálják. 

 

Molnár Gyula László képviselő: Kik csinálják? 

 

Horváth Éva polgármester: A Pétkomm.   

 

Molnár Gyula László képviselő: Nem csinálják. Az előbb azt állítottad, hogy évente 

egyszer… (polgármester asszony közbeszól) 

 

Horváth Éva polgármester: Az átzsilipelést.  

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Kicsit parttalan a vita. Azt javaslom, hogy nem kell ezt 

intézményesíteni és ebbe az irányba elvinni, hogy tavasszal, nyáron, ősszel, stb. Akkor kell, 

amikor a szükségessége felmerül. Azt gondolom, hogy a Településfejlesztési Bizottság 

bevállalja, hogy szükség esetén jelzést küld a Polgármesteri Hivatal felé, hogy most olyan 

állapotban van a fű, hogy időszerű a nyírása. Ha addig nem történt meg, akkor polgármester 

asszony elindítja. Addig felesleges költséget ne vállaljunk fel. Ha most határozatba tesszük, 

akkor mindenképpen le kell nyírni akkor is, ha nem olyan az állapota.  

 

Horváth Éva polgármester: Attól, hogy nagy a fű, az árok még működik. Teljesen felesleges 

a háromszori tisztítás.  

 

Nagyné Szigeti Mária képviselő: Nem fű van ott, hanem dzsumbuj.  

 

Horváth Éva polgármester: Miért zavarja az árkot? 

 

Nagyné Szigeti Mária képviselő: Amikor nagy víz van és szélvihar, letörnek az ágak és 

belemegy a mederbe, és eltömíti.  

 

Horváth Éva polgármester: Nem tömíti el, mert azt takarítják.  

 

Nagyné Szigeti Mária képviselő: Egyszer. És nem egyszer fúj a szél és nem egyszer törnek le 

a gallyak. Eltömíti a rácsot és onnantól kezdve felduzzasztja az előtte lévő mederszakaszt.  

 

Horváth Éva polgármester: És akkor mi van? 

 

Nagyné Szigeti Mária képviselő: Elönti a kerteket.  

 

Molnár Gyula László képviselő: Az összes pincében áll a víz. Erre még pont ráteszünk plusz 

vizet.  

 

Horváth Éva polgármester: A pincékben álló víznek semmi köze nincs a patakban lévő 

vízhez. 

 

Molnár Gyula László képviselő: Azt mondtam, hogy az eleve ázott területre pluszban rámegy 

víz. 
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Horváth Éva polgármester: Pontosan a legjobban ázott háznál ez a patakmeder zárt 

csatornában folyik az érzékeny részen. Utána és előtte van nyílt rész. Nem teszünk rá még fél 

lapáttal sem.  

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Azt javaslom, hogy a Péti víz Kaposi tó kerülő vezetéke... 

(polgármester asszony közbeszól) 

 

Horváth Éva polgármester: Nem. Ez a 1629-es helyrajzi számon futó árok befogadó szakasza. 

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: A 1629-es hrsz-ú árok tisztításával kapcsolatban azt 

javaslom, hogy az igény felmerülésekor a polgármester asszony rendelje meg a Pétkommtól az 

árok tisztítását. Erre szükség szerint a Településfejlesztési Bizottság jelzéseket ad a 

polgármester felé.  

 

Horváth Éva polgármester: Aki ezzel egyetért, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 3 igen, 1 nem szavazattal és 3 tartózkodás mellett meghozta a következő 

határozatot: 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA 

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

194/2020.(VII.30.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete nem 

fogadta el Miskolczi Ferenc alpolgármester javaslatát, mely szerint a 

1629. helyrajzi számú árok tisztítását az igény felmerülésekor – melyet a 

Településfejlesztési Bizottság jelez - rendelje meg polgármester asszony a 

Pétkomm Kft-től  

 

 

Horváth Éva polgármester: Aki elfogadja az előterjesztett határozati javaslatot összeg nélkül, 

mivel ez a költségvetésben tervezett munka,  tehát kötelezően, évente háromszor takarítsuk, 

kérem, szavazzon!  

 

A Képviselő-testület 4 igen, 2 nem szavazattal és 1 tartózkodás mellett meghozta a következő 

határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA 

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

195/2020.(VII.30.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy 

határozott, hogy évente minimum három alkalommal kitisztíttatja a 

Pétkomm Kft-vel a 1629. helyrajzi számú árkot és a két oldalát. 

 

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Van egy kérdésem. Ki fogja ellenőrizni, hogy évente 

megvolt-e a három takarítás? 

 

Molnár Gyula László képviselő: A lakók biztosan jelezni fogják. 
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Miskolczi Ferenc alpolgármester: Ha a három takarítás kevés, akkor mi fog történni? 

 

Molnár Gyula László képviselő: Ahogy az előterjesztésben elolvastad Miskolczi Ferenc 

képviselőtársam, minimum három alkalommal.  

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Lehet 5 is, 6 is. 

 

Molnár Gyula László képviselő: Ha gyorsabban nő a dzsumbuj, akkor igen.  

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Háromszor akkor is le kell, hogyha nem indokolt? 

 

Béni Norbert képviselő: A patak partján a növekedés elég gyors lesz ahhoz, hogy háromszor 

legalább le kelljen nyírni.  

 

Horváth Éva polgármester: Nem tudom, hogy egy év múlva, ha ennyi zsilipelést csinálunk, 

a Nitrogénművek be fogja nyújtani a számlát, mit fogtok szólni ehhez. Idáig ezt baráti alapon 

megcsinálták.  

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: A működési költségeknél tekintsünk vissza a múltra.  

 

 

6.) Önálló képviselői indítvány Béni Norbert, Molnár Gyula László és Nagyné Szigeti 

Mária képviselő részéről: Bokorsor megszüntetése (száma: 76/2020.) 

 

 

Horváth Éva polgármester: A Településfejlesztési Bizottság 7, igen egyhangú szavazattal 

elfogadta a kivágást. Ez a módosító javaslat. Aki ezzel egyetért, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 6 igen és 1 nem szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA 

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

196/2020.(VII.30.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy 

határozott, hogy a Liszt Ferenc utca 24. előtt a villanyoszlop alatti 

bokorsort megszünteti. 

 

Határidő: megszüntetésre: 2020.08.15. 

Felelős: Horváth Éva polgármester 

              

 

Molnár Gyula László képviselő: Vegyes ügyek? 

 

Horváth Éva polgármester: Nincsen. Nem szavaztunk vegyes ügyeket, nem vettük 

napirendre. 
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18.05 órakor Horváth Éva polgármester megköszönte a részvételt és bezárta a nyilvános 

testületi ülést.  

 

K.m.f. 

 

 

Horváth Éva                        Szabóné Czifra Melinda   

polgármester                          jegyző 


